الرئيس التنفيدي للمجموعة Group Chief Executive Officer

Date: 23 March 2021 Ref: 10 / 10 / 110 / 2021

To: Chief Executive Officer

Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

Subject: Corrective Announcement KFH: Record and Payment Dates

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' compliance with Article (4-8-2) of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following:

- The Record and Payment Dates were inaccurately stated in Item (7) of the Ordinary General Assembly Outcome disclosed on 22/03/2021 due to a typing error.
- Bonus Shares of 10% of the issued and paid up share capital, for the financial year ended 31/12/2020 shall be distributed to the shareholders registered in the Company's records as at the end of the record date scheduled on 08/04/2021. The bonus shares shall be distributed to shareholders on 13/04/2021.

Attached is Appendix (12) 'Corrective Announcement' Form. A copy of the same has been submitted to CMA.

بيت التمويل الكويتي Kuwait Finance House

التاريخ: 23 مـــــارس 2021 الإشارة: 10 / 10 / <mark>110 / 2</mark>021

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم بورصة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

الموضوع: الإعلان التصحيعي بيتك: تاريخ الإستحقاق وتاريخ التوزيع

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام المادة (4-8-2) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلي:

- قد ورد خطأ مطبعي في تاريخ إستحقاق وتاريخ توزيع أسهم المنحة للمساهمين الوارد في البند رقم (7) من إفصاح نتائج إجتماع الجمعية العامة العادية بتاريخ 2021/03/22.
- سيتم توزيع أسهم المنحة عن السنة المالية المنهية في 2020/12/31 مينسبة 10% من رأس المال المصدروالمدفوع للسادة المساهمين المقيدين في سجلات الشركة في نهاية يوم الاستحقاق المحدد له تاريخ 2021/04/08 وسيتم توزيعها على المساهمين بتاريخ 2021/04/13.

مرفق لكم نموذج "الإعلان التصحيحي" وفقاً للملحق رقم (12). هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

عبد الوهاب عيسى الرشود الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف

Best Regards,

Abdulwahab Issa Al-Rushood

Acting Group Chief Executive Officer

eran fall Aspaill Lin Report Finance House 23 March 2021

23 مارس 2021

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (12)

ملحق رقم (12)

Corrective Announcement Form

نموذج الإعلان التصحيحي

KFH: Record and Payment Dates

بيتك: تاريخ الإستحقاق وتاريخ التوزيع

Corrective Announcement Form

نموذج الإعلان التصحيحي

Date	Listed Company	
23 March 2021	Kuwait Finance House (KFH)	

اسم الشركة المدرجة	التاريخ	
بيت التمويل الكويتي "بيتك"	23 مارس 2021	

Title of the Announcement

KFH: Record and Payment Dates

عنوان الإعلان بيتك: تاريخ الإستحقاق وتاريخ التوزيع

Date and Title of the Last Announcement

22 March 2021

Outcomes of Ordinary and Extra-Ordinary General Assemblies For the Year Ended 31 December 2020

السابق	إعلان	ان الإ	وعنو	رىخ	تا

22 مارس 2021 نتائج إجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2020

The False statement of the Previous announcement Record and Payment Dates Stated in Item (7) - Outcomes of Ordinary General Assembly (Arabic Disclosure) Record Date: 08/04/2020

Payment Date:	13/04/2020

Typing Error.

عادي والمرابع المتوزيع عاق وتاريخ المتوزيع	
ج إجتماع الجمعية العامة العادية	الوارد في البند رقم (7) - نتاءً
باللغة العربية)	(الإفصاح
2020/04/08م	• يوم الاستحقاق:
2020/04/13م	• يوم التوزيع:

Mistake Correction	
Record Date:	08/04/2021
Payment Date:	13/04/2021

Reasons of Mistake	

تصعيح الخطأ	
2021/04/08م	• يوم الاستحقاق:
2021/04/13م	• يوم التوزيع:

بيان أسباب الخطأ	
	خطأ مطبعي.



